

Comprehensive . Integrated . Secure



ORMS Online Reservation Management System

Online Registration Management System (ORMS) is a full-featured, cost-effective and customizable solution that facilitates enterprise and organisations to allow members and customers to register and pay online anytime and anywhere for events, training courses and examinations...etc.

The powerful online Registration Manager facilitates easy maintenance on event, training and exam details, and the Report Manager provides comprehensive reportings on registration and payment statuses for easy tracking.

Simply create your event and training online, and your attendees can readily sign up in next minute. Ideal for professional associations, training schools, marketing campaigns, corporate, ...etc.

Key Benefits to Your Business

- Enjoy time to market with minimal setup
- Enhance signup efficiency and effectiveness with 7-day 24-hour availability
- Enjoy productivity and cost savings on with automated registration and payment processing and comprehensive online reportings
- Enhance service quality to members with real-time information and search result on registration and payment statuses
- Enjoy low cost-of-ownership and high ROI

Core Features

- Multi-lingual UI support including English, Traditional and Simplified Chinese
- User-friendly navigation and search for events, training and examinations
- Real-time Report maintenance of all event, training and examination details and auto-refresh
- Customizable layout and fields for registration of courses, exams and events
- Multiple registration mode support: Individual/ group, members/non-members.... etc
- ▶ Powerful user administration for different operations and service user groups
- Seamless integration with online real-time multi-currency payment processing
- Customized interface to backend legacy system possible

Ideal Applications



Conference



Training Class



Meeting





Trade Show Sporting Event





Web Seminar























Club Function



























全面.綜合.安全

ORMS 線上預先登記管理系統

在線登記管理系統(ORMS),一個功能齊全,高效能 並可定制的解決方案。為會展業、課程培訓,考試 機關等會員、客戶隨時隨地進行登記和網上支付。

功能強大的登記系統輕鬆維護會展、培訓,考試 等行業,通過全面的報告系統快速追蹤登記和付 款狀況。

簡單建立在線會展和在線培訓課程,下一秒鐘客 戶便能快速註冊登記。最適用於專業的組織機構, 培訓學校,市場活動主辦,社團等。

核心功能

- 支持多語言環境包括英語、簡體中文和繁體中文
- 簡明的導航系統,幫助檢索會展、培訓、考試
- 為所有的會展、培訓、考試機構提供實時報告 維護和自動刷新
- 定制化界面和為課程、考試和會展設置的註冊 區域
- ▶ 多樣式註冊支持: 個人/團體、會員/非會員等
- ▶ 為不同操作和服務團體而設的功能強大的用戶 後臺
- → 無縫接入實時的在線多貨幣的支付處理系統

主要優勢

- 簡單安裝後即可投入使用
- 7天24小時隨時待命,提高登記效率
- 自主登記、付款交易和全面的在線報告,高效 率低成本
- ▶ 實時更新信息和登記、支付狀況搜過結果,提 供會員服務質量
- 低投資,高回報

使用對象







研討會



培訓課程



商業展覽





俱樂部活動



網絡會議



政府











































